



PTUJSKI PERUTNINAR

informacije

Številka 1 — februar 1994

Ugodnosti za zdravstveno zavarovanje

Prostovoljno zdravstveno zavarovanje — popusti v letu 1994

Novosti v letu 1994 pri višini zavarovalne premije veljajo za krvodajalce, ki so več kot **destkrat dali kri**; enak popust lahko uveljavijo aktivisti Rdečega križa Slovenije ali drugih organizacij in društev, ki so se v zadnjih petih letih več kot tri leta ukvarjali z množično zdravstveno prosveto in vzgojo ter za to niso prejeli plačila. Taka oziroma znižana premija znesi 708,00 SIT, polna premija pa 828,00 SIT.

Podatke o številu darovanj nad desetkrat bomo pripravili v sodelovanju s transfuzijsko postajo bolnišnice Ptuj za zaposlene v Perutnini Ptuj. Zavarovanci, ki so zavarovani pri Perutnini Ptuj in niso zaposleni pri nas pa so si dolžni ustrezna potrdila priskrbeti sami.

Zavarovanci lahko tudi v tem letu uveljavijo bonus za znižanje: če vse leto niso izrabili zdravstvenega zavarovanja oziro-

ma dali zahtevka za zavarovalnico, imajo dodatnih 5 odstotkov popusta oziroma se jim za omenjeni odstotek zniža osnovna premija, kar pomeni le 60 SIT popusta, upravičenost pa morate dokazati z izkaznico o PZZ.

Potrdila oziroma dokazila za znižanje zavarovalne premije morate dostaviti socialni službi podjetja Potrčeva 10, pritličje, soba številka 71, do **7. februarja 1994**. V nasprotnem primeru ne boste mogli koristiti ugodnosti.

Za vse organizirane krvodajalce, ki izpolnjujejo pogoj za olajšavo smo v sodelovanju s transfuzijskim oddelkom uredili mi. Ker pa nekateri krvodajalci darujejo kri tudi izven organiziranih akcij, so si ti dolžni urediti ustrezna potrdila sami in jih do 7. februarja dostaviti socialni službi.

Mi smo uredili potrebno dokumentacijo za naslednje krvodajalce:

Spoštovani sodelavci!

Ponovno vas seznanjamo z dokumentacijo, ki jo potrebujete, če ste utrpeli **NEZGODO** na delu ali doma.

Če se vam je pripetila nezgoda na delovnem mestu, potrebujete **OBVEZNO PRIJAVO NEZGODE NA DELU**, ki vam jo izpolni evidencičarka in podpiše vaš vodja. V primeru, da niste bili v bolnišnici ali na kirurškem oddelku, potrebujete **ZDRAVNIŠKO POTRDILO**, ki vam ga izda vaš zdravnik, in boste morali to plačati (s splošno položnico) na žiro račun zdravnika. Original položnice prinesite s seboj, ker vam bo Zavarovalnica te stroške povrnila. Če pa se vam je zgodila nezgoda doma, prinesite **ZDRAVNIŠKO POTRDILO** (če niste bili na kirurgiji) ali **POŠKODBENI KARTON** (če ste bili na kirurgiji).

TOREJ

Če imate **POŠKODBENI KARTON** (kirurgija) **ne potrebujete ZDRAVNIŠKEGA POTRDILO** (od svojega zdravnika).

NESREČA NA DELU

1. **PRIJAVA NEZGODE NA DELU** (obvezno)
2. **POŠKODBENI KARTON** (kirurgija)

ALI

NESREČA DOMA ali IZVEN DELA:

ALI

2. **ZDRAVNIŠKO POTRDILO** (splošni zdravnik)
Vse navedeno prinesite v knjigovodstvo OD — Potrčeva cesta 10, kjer bomo izpolnili Prijavo za zavarovalnico. Če vas še kaj zanima pokličite na telefon 772-511 interno 227 Janjo Toplak.

Do sedaj vam ja zavarovalnica vrnila 300,00 SIT na dan za delovne dni, katere ste bili v bolniškem staležu. Plačala vam je do 200 dni bolniške v letu.

V letu 1994 pa se bo sklepala nova pogodba z Zavarovalnico, kakšne ugodnosti bomo imeli po novi pogodbi, vas bomo obvestili.

ŽELIMO VAM ČIMMANJ NEZGOD!

Knjigovodstvo OD

Dohodnina

S 1. 1. 1994 velja novi zakon o dohodnini, ki prinaša novosti tudi pri obračunavanju davka od osebnih prejemkov.

1. Ta je odvisna od poprečne mesečne bruto plače zaposlenih v Republiki Sloveniji predpreteklega meseca.

2. Osnova za obračun davka od osebnih prejemkov je plača, nadomestilo plače in drugi prejemki, zmanjšani za plačane prispevke za socialno varnost.

3. Osnova za davek (plača — minus obvezni prispevki) se vsakemu zmanjša za znesek 11% poprečne plače zaposlenih v Republiki Sloveniji iz predpreteklega meseca (8.698.40 SIT).

Poleg zmanjšanja iz tega odstavka se osnova zmanjša tudi:

— invalidom s 100% telesno okvaro, če jim je bila priznana pravica do tuje nege in pomoči na pod-

lagi odločbe, za znesek 100% poprečne plače zaposlenih v Republiki Sloveniji.

— zavezancem po dopolnjenem 65. letu starosti za znesek 8% poprečen plače zaposlenih v Republiki Sloveniji.

— zavezancem, ki vzdržujejo družinske člane se za prvega otroka in za vsakega drugega vzdrževanega družinskega člana osnova zmanjša za znesek, ki znaša 10% poprečne plače zaposlenih v Republiki Sloveniji, za vsakega nadaljnjega otroka pa se olajšava poveča še za 5% navedene plače (za drugega se osnova zmanjša torej za 15%).

Tako ugotovljena osnova se obdavči po stopnjah davka iz lestvice za obračun davka.

Za mesec oktober znaša poprečni OD zaposlenih v Republiki Sloveniji 79.076 in je lestvica naslednja:

Če znaša osnova SIT		SIT		Znaša davek	
nad	do			SIT	
	39.538		+	17%	
39.538	79.076	6.721,50	+	35% nad 39.538	
79.076	118.614	20.559,80	+	37% nad 79.076	
118.614	158.152	35.188,80	+	40% nad 118.614	
158.152	237.228	51.004,00	+	45% nad 158.152	
237.228		86.588,20	+	50% nad 237.228	

PRIMER

STARI OBRAČUN

Bruto plača 47.504,60
Prispevki 10.732,10
Olajšava
za 1 otroka 6.086,00

Olajšava
11% poprečje
OD v Republiki Sloveniji

NOVI OBRAČUN

47.504,60
10.732,10
7.607,00

8.696,40

DAVEK

OSNOVA je
(bruto minus
olajšava)

4.970,20

OSNOVA je
bruto prispevki
minus olajšave)

3.479,70

NETO

31.802,30

izračun po
novi lestvici

33.293,40

Napoved dohodnine za leto 1993 pa bomo letos oddali do 31. 3. 1994, še po starem zakonu.

Navodila za izpolnitev bomo dali v naslednji številki, ko bo že znana lestvica za izračun dohodnine za leto 1993.

OBVESTILO

Letos ne bomo pošiljali novih izjav za olajšavo pri davku za vzdrževane družinske člane.

Prosimo pa vas, da vsako spremembo o vzdrževanih družinskih članih sproti sporočite v obračun OD.

Renata Pečnik